
Referat FAU-møte 23. mai 2024 
Til stede: Bente, Ann-Kristin, Ricki, Nils Henry (referent) og Ane. 

1. Oppsummering fra 17. mai-arrangementet. 

17. mai-arrangementet gikk i overskudd. 17. mai-komiteen vil sende et skriv med evaluering 
av hvordan arrangementet gikk. Det kom innspill om at komiteen må ha ro i arbeidet sitt, 
slik at det blir lettere å rekruttere frivillige i fremtiden. 

FAU kjøper inn høyttaler og mikrofoner til fremtidige arrangementer. 

Rammene for 17. mai 2025 blir lagt på første møtet i august. 

2. Oppsummering fra arrangementet "Sammen for unge" på Åsane Arena 22. mai. 

Oppsummering ble gitt av de som var til stede. FAU Kyrkjekrinsen blir fremover 
representert med to personer i arbeidsgruppen for «Sammen for unge». Det vil 
komme arrangementer lokalt på den enkelte skole, inkludert Kyrkjekrinsen, fra 
høsten av. Arbeidsgruppen vil utarbeide hvordan de arrangementene skal gå for seg.  

3. Møtedato til høsten. 

Det blir torsdag 29. august. Møtene for neste skoleår blir vedtatt på augustmøtet. 

4. Hvilke klasser er representert i FAU fra høsten av?  

FAU vil fra høsten av trenge flere representanter for 1., 8. og 9. trinn. Vi deltar på 
høstens foreldremøter for å informere om arbeidet FAU gjør.  

5. Det er kommet mail fra Feedback Studios med spørsmål om vi ønsker å signe opp på 
etterskoleaktiviteter med musikkundervisning til barna i SFO-tiden, bl.a. gitar og 
ukulele. Ønsker vi dette? 

FAU er positive. Men vi har ikke mulighet til å organisere dette. Vi sender 
henvendelsen videre til SFO ved skolen. 

 


